
OSNOVNA SOLA

]VANA CANMRJA
Losca 1

1360 Vrhn ka

VRHNIKA

ZAPISNIK 28. SESTANI'A. SVETA SOLE,
ki je bi1 v ponedel.jek, 29.2.2016, ob I 8. uri

v zbomici OS Ivana Cankarja na Loici 1

Sesta[ek Sveta iole je vodila predsednica, gospa Elissa 'fawitian, ki je vse p sotne lepo
pozdravila, ugotovila sklepdnost in predlagala naslednji

dnevni red:
1, Prcgled zapisnika zadnjega Sveta iole
2. Poroiilo o popisu
3. Letno poroiilo ( poslovno in raiunovodsko)
4. Finanini plan za leto 2016
6. Ocena ravnateljiiinega dela
7. Razno

Predsednica Sveta iole, gospa Elissa Tawitian,je predlagala zamenjavo 6. in 7. toike
dnevnega reda

SKLEP: ilani Syeta iole so se s predlaganim dnevnim redom soglasno strinjali.

Prisotni so bili vsi dlani. l,ista s podpisiic priloga arhivskemu izvodu zapisnika.
Od vabljenih so se sestanka udcleZili Se rarnateljica Poloncc Surca Cerdin4 pomoinica
ravnateljice Andreja Nagode, pomoinik ravnaleljicc Vinto Bizjak, vodja NIS in PP Maja
Ledinek, vodja podruinice DG Katarina Lenardid, sindikalni zaupnik Marko Jakopid in
radunovodkinja Alenla Setina

1. Prcglcd zapisnikoy zadoiega sestatrk. Sveta Sole.

Predsednica Sveta iole. gospa Elissa Tawitian. je na katko predstavila rscbino in sklepe 27.
seje. Gospod Franci Gombad je nadomestil razrcicnega gospoda Trajkovskega na mestu
predstavnika sveta starie!. Gospod Franjo tretnik je kot predsternik obtine povedal, da je
finandno nadrtovana obnova iolske kuhinje ter razliritcv vednamenskega prostora, da pa
ZtLpan poudarja, da se najprej zagololi linance za ureditev prostorov namenjenih pouku.
Gospa ra\.nateljica je povedala, da so na obdini seznanjeni s problematiko Solske kuhinje, da
pa tako obdina kot 5o1a vardujeta, saj momta zagotoviti sredstva za ueditev prostorov
namenjenih pouku, ki jih potrebujemo 2e v naslednjem lolskem letu. Povcdala je, da temeljite
prenove Solske kulinje v letu 2016 ne bomo realizirali. da pa so bili nabavljeni novi
gospodinjski aparati, ki jih je kuhinja potrebovala. V dogovoru z Zupanom se nadrtuje
pdvardcvati okrog 120.000 € za nove prostorc namenjene poiku. v primerLr inlpekcijskega
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odloka pa se bodo sredstva namenila obnovi SoLske kuhinje. Obdina, kot ustanoviteljica Sole,
je zagotovila 50.000 € za obnovo iole, saj so novi prostori (predvideva se 6 novih udilnic)
nujno potrebni.
Gospod Gombad je opozoril, da smo se na zadnjem sestanku Sveta Sole pogovarjali o

omejitri hitrosti prometa skozi Vrhniko s 50 k11/'h na 30 kmlh. Opozoril je, daje potrebno to
prcblematiko urejati preudamo, saj je skajna omejitev 30 krnlr pretirana. Gospa ravnateljica
jc povedal4 da se je povedala prisotnost policije na Tdaski cesti ter, da skbimo za vamost
udencev tudi uditelji, ki apeliramo na udence, naj bodo previdni na cesti ter naj upostevajo
prometne predpise. V namen razbremenitve ccstncga prometa je tudi organiziran zamik
/aaella solskega pouLa med sta\ blmi r katcil- potela pouk nJ OS t. Canl,a4r.
Podanih je bilo nekaj idej o spremembi prehoda za peice pri loli na Lo3ci 1, ki je najbolj
obremenjen in nevaren (npr. gmdnja podhoda).
V januarju 2016 je biia spremenjena tudi ueditev prometa za 5o1o na Trialki 2, kar bo
objavljeno na Soiskem portalu.
Gospa ravnateljica je 5e povedala, da nadrtujemo predstavitev interesnih dejavnosti
naeno\anih za naslednje Sol.ko l(to 7e v mesecu m"ju oziromujuniju.

SKLEP k toiki 1:
ilani Sveta Sotc niso imeli pripomb na zapisnik 27.
zato se zapisnikv zapisani obliki potrdi.

seie, ki ie bil v torek, 6.oklobra 2015,

2, Poroiilo o popisu

Gospa raduoovodkinja Alenka Setina je predstavila porodilo o popisu osnovnih sredstev.
Gospa predsednica Sveta lole Elissa Tawitian je povedala, da smo prestavili popis na
december in da smo uspeli posodobiti podatke na popisu. Popisje potekai v skladu s predpisi.

SKLEP O ODPISU osnovnih sredstev in drobnega inventada za leto 2015 je priloga
zapisniku.

SKLEP k toiki 2:
Prisotni ilatri Sveta Sole OS Ivana Cankarja Vrhnika niso imeli pripomtr na
predstavljeflo poroiilo o popisu in so ga soglasno potrdili.

3. Letno poroiilo ( poslovno in ratunovodsko)

Letno porodiio, ki zajema poslovno porodilo in radunovodsko poro6ilo, so prejeli ilani Sveta
iole po elektronski poili. Gospa ravnateljica je povedala, da smo delali po planu. Za
nerealiziranost nekaterih dejavnosti je bilo kivo predvsem vreme (ekskurzija na RaBco,

zimski Sportni dan). Udenci so aktivni pri veliko dejavnostih. realizacija nckaj nadrtovanih
dejar.nosti pa ie prestavljena na leto 2016. V leto5njem letu je poveiano Stovilo udencev v
pnem triletju, opaZa pa, daje manj vzgojnih teZav v viijih razredih v primerjavi s prctcklimi
leti. Realizirana so bila nekatera vzdrZevalna dela (beljenje), preureja pa se nova likovna
udilnica - nekdanji mladinski oddelek Cankarjeve knjiZnice. Povedalaje 5e, da se je sprostilo
napredovanje delavcev v nazive in pladilne razrede, kar posredno pomeni poviSanje stroika za
plade. Gospod Gombad je pohvalil kvaliteto poslovncga porodila. Gospa ravnateljica je Se

povedala, da skbno piSe ioisko kroniko, saj seji zdi pomembno ohanjati vedenje o preteklih
dogodkih in doseZkih. Gospa Mojca Krjschje opozorila na pravilno urejanje dokumentaclje,
saj ie opazila nekaj napak v wejenosti poslovnega porodila.



Radru]ovodsko poroiilo je predstavila gospa radmovodkinja Alenta Setina. Leto 2015 je bilo
zakljudeno s pozitivno bilanco.
Celolni pdhodki Sole za leto 2015 znaiajo 4.120.'782,12 EUR, kar je za 5,66 % vei kot v
preteklem letu. Trzna dejavnost predstavlja 1,05 % vseh prihodkov 5o1e. Od Ministrstva za

izobraZevanie, znanost in Spofi preimemo kar 77,61 o/o od vseh sredstev. Bistveni delez teh

sredslev predstavijajo plade oziroma stroski povezani z zaposlenimi. Od obiine Vrhnika smo
prejeli 6,50 % od vseh sredstev, ki jih porabimo za pokrivanje stroSkov plad, materialne
stloske, strolke vzdrZevanja tcr investicijska vzdrzevanja, nakupa oprcme za udilnice in
drugo. Celotni odhodki v letu 2015 pa znaiajo 4.119.974,00 EUR, in so tudi za 5,64 % viiii
kot v preteklem letu. Stroiki materiala predstavljajo 13,01 % celotnih stroskov in so za 9,56

% visji kot v letu 2014, stroiki sto tev 8,34 % in so za 20,13 % viiii kot preteklo leto.

Naivetii stro5ek predstavljajo plade, ki so viije za 4,73 oZ zaradi dodatne zaposlitve dveh
uditeljic in sprostitve napredovanj v decembru 2015. PreseZek prihodkov nad odhodki znaia
807,95 EUR, od tegajavna dejavnost 271,55 EUR in tdna dejavnost 536,40 EUR.

Na lpraianje gospoda Franca Gombadaje odgovorila, da Sola planira organizacijo dejavnosti
glede na sredstva, ki jih Soli nameni minist$tvo in ne obmtno. Povedalaje, da 5o1a ne vodi
vei linandne blagajne. Na Novoletnem bazarju bomo zbiraliprostovoljoe p spevke, lako kot
do sedaj. Gospod Franjo iretnik pa je opozoril, da moramo biti pozorni pri ponudbi
prehranskih izdelkov ter se zavarovati, tako, da je prisoten dlan kolektiva, ki ima opravljen
izpit iz znanja o higieni Zivil HACCP.
Gospa ravnateljica je povedala, da bomo z organizacijo bazarja nadaljevali - priprave bodo
zadele potekati Ze v maju.
V letLl 2016,/17 bomo preurediti iolski arhiv in arhivsko dokumentacto izrodili pristojnemu
arhiru v Ljuhljani.
Gospa Krischje opozorila, da mora biti vodstvo lole pozomo pri nairtovanju porabe sredstev

za nabavo radunalikov, saj srcdstva ne smejo preseii zneska, nad katerim je potrcben
postopek javnega narodanj a.

SKLEP k toiki 3:
Prisotni tlani Svet. Solc OS Ivana Cankarja Vrhnika niso imeli pripomb na
prcdstavljeno iI1 posredovano jim letno poroiilo za leto 2015 in so ga soglasno potrdili.

il. Finanini plan za leto 2016

alani Sveta Sole so prejeli fin:urini plan za leto 2016 po elektronski poiti. Gospa rauateljica
je povedala, da je MIZS iele tekom leta namenil pridakovana srcdstva. V planu je natanino
opredeljeno, kako so sredstva razporejena. Veliko se vlaga v obnovo iolskih prostorov.
Gospod lranc Gombadje povpraial, ali imamo na ioli lastnc fotokopime stro.je, alijih imamo
v najemu. Gospa ra\rnateljicaje odgovorila, dajih imamo v najemu, saj jc finandno ugodneje.
Povedala je Se, da se trudimo dim bolj zmanjiati Stevilo fotokopij. Do scdaj fotokopij ie
nismo zaraiunali stariem.

SKLEP k toiki ,l:
Prisotni ilani Sveta Sole OS Ivana Cankarja Vrhnika niso imeli pripomb na
predstavljen in posredovan jim linantni plan za leto 2016 in so ga soglasno potrdili.



5. Plan dela za leto 2016 s kadrovskim nairtom

illani Sveta Sole so prejeli plan dela za leto 2016 s kadrovskim nadrtom po elektronski posti.
Gospa ravnaleljicaje povedala, daje bil omenjeniplan 2e predstavljen na obdini. Vletu2016
so poffebnc novc zaposlitve: uditelia zaradi dodatnega oddelka 4. razreda, uditelja angleikega
jezika zaradi pouievanja v f. in 2. razredu ter pomodnika ravnatelja, ki nam po sistematizaciji
pripada ie zadnji dve leti.
Gospoda Gombaia je zanimalo, kdaj bo postavljena vedja kolesamica ob ioli, saj se vedno
vei udencev vozi s kolesorn, karje zelo pohvaltro.

1. SKI-EP k totki 5:
Prouievanje moZnosti postavitv€ novc kolesamice se bo priiclo izvajati r prihodljem
tednu.
2. SKLEP k toiki 5:
Prisotni ilani Sveta Sole OS Ivana Cankarja Vrhnika niso imeli pripomb nn
predstavljen in posredoyan jim plan dela za leto 2016 in so ga soglasno potrdili.

6. Razno

Gospod Leopold Rus je izpostavil problematiko zdmve prehrane. Udenci naj bi zauZili dim
manj sladkorja, v Solski prehrani naj bi sc uporabljali pridelki lokalnih pridelovalcev hrane.
Predslavnik tehnidnega kadra gospod l eSarje povedal- daje prehrana na naSi ioli zdrava, daj

ni sladkan, udence pa se navaja na pitje vode, saj so postavljeni novi vodni bari. Gospa
ravnateljicaje povedala, da ponujamo zdravo prehrano, da paje, po njenem mnenju, potrebno
obaasno uiencem ponuditi tudi drugaino hrano. Po mnenju gospe Mojce Krisch je te2ava v
komunikacijskcm iumu med iolo in njenim r zgujnim programom ter tistimj starsi, ki le redko
komunicirajo s Solo- Gospoda tretnika je zanimalo ali so starii na svetu starsev izpostavili
rpraianje plader,anja toaletnih lobdkov in potrebsdin za likovno umetnost. Odgovorila je
go.pa Krisch. da to ni bilo omenjeno. Co.pod trerr'l ie ic po\cdal. da je urejeno taror.rnje
na poti mimo Canl(a{eve rojstne hiic na Trojico. Hkati nas je obvestil, da se zupan zavzema.
da bi spremenili lokacijo begunskega centra. O vkljuiitvi begunskih otrok v iolo se 5e ni
razpravlialo. Gospa ravnateljicaie apelirala na predstavnike obaine, ker potrebuje informacije,
saj se pribliZuje novo Solsko leto. Gospod Jakopid je menil, da je kljudni problem vloga
drZave pri reSevanju migrantske krize.

7. Ocena rnvnateljiii[ega dela

Na predlog predsednice gospe Elisse Ta*itian smo oceno ravnateljcvega dela prestavili na
konec seje, ker takrat ostali prisotni, raz en alanov sveta lahko zapustijo sestanek.

Gospa Elissa Tawitian je povedala. da je potebno do konca marca 2016 izpeljati postopek
ugotavljanja delovne uspeinosti ravnatelja za leto 2015 in izpolnjen obrMec poslati na
Ministrstvo za izobraievanje, znanost in iport. Obrazec je precej enosiaven in vsebuje itiri
medla za oceno:

- realizacija obsega programa do 25%
- kakovost izvedbe programa do 35olo

- razvojna naravnanost zavoda do 357o
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- zagotavljanje matedalnih pogojev do5%.
Predsednica je ocene po strokovnih aktivih Ze pridobila, dodala bo Sc utemeljitev ocene
ravnateljidinega dela iz dejavnosti 5o1e, ki so mzvidne iz poslovnega porodila. Prisotni dlani
so se strinjali, da delo mvnateljice ocenimo enako kot lani.

S tem se je dnevni red izaryal in }redsednica sveta, gospa Elissa Tawidan, se je prisotnim
zahvalila za udeleZbo in sestanek zakljudila ob 20.15.

Zapisala:
Katarina Masnec
Jana Novak Predsednica Sveta Sole:

Elissa Tawitian
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